

Agenda Regioraad

d.d. maandag 8 mei 2017



Locatie: OPV-Schoonoord | locatie Trappershorst (*Sportlaan 2 te Oosterbeek*)

Aanvang: 20.00 uur

De Regioraad duurt tot 22.30 uur. Om de vergadering goed voor te bereiden en niet ter plaatse door lange items te worden verrast hebben we eerder aangekondigd, dat last-minute zaken 1 week voor de vergadering moeten worden ingebracht. Dan kunnen we deze voorbereiden en eventueel een voorstel doen aan de vergadering om een item te vervangen door het last-minute onderwerp.

AGENDA

- | | |
|---|----------|
| 1. Opening en vaststellen agenda | 20.00 u. |
| 2. Verslag en actielijst vorige vergadering Regioraad dd. 14 november 2017 | 20.05 u. |
| • <i>Zie bijgevoegd verslag en actielijst</i> | |
| 3. Ingekomen stukken | 20.10 u. |
| 4. Mededelingen | 20.15 u. |
| 5. Visie & Beleid | 20.20 u. |
| • <i>Speerpunten 2017, zie bijlage</i> | |
| • <i>Voorstel TOET workshops & verdiepingstrainingen, zie bijlage</i> | |
| 6. Scouting #2025 | 20.30 u. |
| • <i>Project Spelkwaliteit</i> | |
| • <i>Activiteitenplan</i> | |
| 7. Financiën | 20.40 u. |
| • <i>Stand van zaken</i> | |
| • <i>Vaststellen begroting 2017/2018, zie bijlage</i> | |
| 8. Jaarplanning 2017/2018 | 20.50 u. |
| • <i>Vaststellen jaarplanning 2017/2018, zie bijlage</i> | |
| PAUZE | 21.00 u. |
| 9. Kennismaken met OPV-Schoonoord | 21.10 u. |
| 10. Personele zaken en veranderingen binnen teams en bestuur | 21.25 u. |
| • <i>Herbenoemen:</i> | |
| • <i>Robbert Gijsbertsen, lid landelijke raad</i> | |
| • <i>Matthijs Half, coördinator activiteitenteam explorers</i> | |
| • <i>Door het AB zijn (her)benoemd:</i> | |
| • <i>Nele Deville, lid activiteitenteam explorers</i> | |
| • <i>Yorick Post, lid activiteitenteam explorers</i> | |
| • <i>Maarten Odie, lid activiteitenteam roverscouts</i> | |
| • <i>Marco Heusdens, webmaster</i> | |
| • <i>Frank Blaauw, juridisch adviseur ondersteuningsteam</i> | |
| • <i>Marielle Veenhof, kookstaf ondersteuningsteam</i> | |
| • <i>Margreet van den Born, lid activiteitenteam bevers</i> | |
| • <i>Wijzigingen vanuit de teams</i> | |
| • <i>Vacatures, zie bijlage</i> | |

| | |
|--|----------|
| 11. Landelijke Raad | 21.35 u. |
| <ul style="list-style-type: none">• <i>Terugblik LR december 2016</i>• <i>Behandeling punten agenda LR juni 2017</i> | |
| 12. Bestuursontwikkeling | 21.55 u. |
| <ul style="list-style-type: none">• <i>Voorstel bestuursontwikkeling traject 3, zie bijlage</i> | |
| 13. Rondje teams | 22.05 u. |
| <ul style="list-style-type: none">• <i>Activiteitenteam bevers / welpen</i>• <i>Projectteam scouts</i>• <i>Activiteitenteam explorers</i>• <i>Activiteitenteam roverscouts</i>• <i>Activiteitenteam kaderleden</i>• <i>Team TOET</i>• <i>HRM</i>• <i>Communicatieteam</i>• <i>Ondersteuningsteam</i>• <i>Projectteam groepsontwikkeling</i>• <i>Projectteam bestuursontwikkeling</i> | |
| 14. Rondvraag | 22.25 u. |
| 15. Sluiting | 22.30 u. |